
Zápisnica
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke dňa 21.11. 2014

Starosta obce                                         Ing. Marián Javorka
Hlavný kontrolór obce                          Mgr. Janka Pavlíková

Prítomní poslanci OZ: Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko,  Igor Marton, JUDr. Jaromír 
Pavlík,  Ing. Michal Švento,  Mgr. Iveta Žerebáková
Ospravedlnení poslanci: Mgr. Vladimír Klopta, Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak
Prizvaná: Mgr. Irena Marošová – ref. OcÚ

Program rokovania:
 1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 
    zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu zasadnutia obecného
    zastupiteľstva.      
 2. Kontrola uznesení.
 3. VZN č. 1/2014 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne  odpady a  
     Drobné stavebné odpady.
 4. Preventívne protipožiarne kontroly za rok 2014.
 5. Prenájom nebytových priestorov.
 6. Zmena rozpočtu obce na rok 2014.
 7. Poskytnutie finančného príspevku na záujmové vzdelávanie na rok 2015.
 8. Správa o výsledkoch kontroly za obdobie od 15.9.2014 do 15.11.2014
 9. Informácie starostu obce.
10. Interpelácie poslancov.
12. Diskusia.
13. Záver.

K bodu  č.1:  Rokovanie  OZ otvoril  a  viedol  starosta  obce  Ing.  Marián  Javorka.  Privítal
prítomných a konštatoval, že rokovanie OZ v 6. volebnom období bolo riadne a včas zvolané
v zmysle § 13 odst. 4/ písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení
neskorších  zmien  a doplnkov,  je  uznášania  schopné,  nakoľko  je  prítomná  nadpolovičná
väčšina poslancov OZ a taktiež 3/5 – nová väčšina poslancov, ktorá je potrebná na schválenie
VZN.  Starosta  obce  navrhol  Mgr.  Petra  Brtku  za  predsedu návrhovej  komisie,  Ing.  Petra
Klačku a JUDr. Jaromíra Pavlíka za členov návrhovej komisie. Starosta obce otvoril diskusiu
k predloženému návrhu. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 63/2014 a). Hlasovanie: 6-0-0
Starosta obce navrhol za zapisovateľku Mgr. Irenu Marošovú – ref. OcÚ, za overovateľov
zápisnice   p.  Igora  Martona  a Ing.  Michala  Šventu.  Starosta  obce  otvoril  diskusiu.  Bez
diskusie. 
OZ prijalo uznesenie č. 63/2014 b). Hlasovanie: 6-0-0
Starosta obce otvoril diskusiu k programu rokovania. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 63/2014 c). Hlasovanie: 6-0-0

K bodu č. 2: Kontrola uznesení.
Kontrolu uznesení zo zasadnutí OZ vykonal hlavný kontrolór obce a konštatoval, že z roku
2012 uznesenia č. 28/2012 a č. 29/2012 majú zmenený termín splnenia úlohy uzneseniami č.
34/2013 a č. 2/2014 bod b), do 31.12.2014. Z roku 2014 uznesenie č. 33/2014 bod c) sa bude
vyhodnocovať každoročne, nakoľko úloha je trvalá. Všetky ostatné uznesenia boli splnené.  

1



Diskusia: 
Starosta obce otvoril tému k blížiacemu sa termínu plnenia uznesení, ktoré súvisia s Obecným
športovým klubom Likavka a vyzval poslancov, aby povedali svoje návrhy na riešenie danej
problematiky. 
Ing. Švento vyjadril podporu návrhu hlavnej kontrolórky obce Mgr. Janky Pavlíkovej, aby sa
daná problematika riešila zmluvami o výpožičke.
OZ prijalo uznesenie č. 64/2014. Hlasovanie: 6-0-0

K bodu č. 3: VZN č.1/2014 o     miestnych daniach a     miestnom poplatku za komunálne odpady
a     drobné stavebné odpady.  
Predkladateľ:  starosta  obce  informoval  o dôvodoch  návrhu  nového  VZN a jeho  zmenách,
nakoľko pôvodné VZN už nie je v súlade s novelou zákona č. 582/2004 Z. z. o miestnych
daniach a miestnom polatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady.
Diskusia:
Hlavná kontrolórka obce doplnila informácie starostu obce.
Ing. Švento sa pýtal na posudzovanie hmotnej núdze v § 8, bod 4, v prípade že občan nie
v hmotnej núdzi počas celého kalendárneho roka.
Starosta odpovedal, že záväzný je stav k 1.1. daňového obdobia. Daňovník si môže uplatniť
nárok na vrátenie preplatku, ak správcovi dane po uplynutí daňového obdobia – kalendárneho
roka, predloží doklady preukazujúce zmenené skutočnosti.
Ing. Švento sa ďalej zaujímal o výpočet dane pri viacerých vlastníkoch.
Hlavná kontrolórka odpovedala, že daň sa počíta na každého vlastníka samostatne.
Ing. Švento sa pýtal, či sa pripravuje novela zákona č. 223/2001 Z. z. o odpadoch a o zmene
a doplnení niektorých zákonov, kde  obec  bude povinná z výberu poplatkov pokryť všetky
výdavky na vývoz a likvidáciu odpadov, v opačne prípade budú stanovené pre obec sankcie.
Starosta odpovedal, že novela zákona sa pripravuje.
OZ prijalo uznesenie č. 65/2014. Hlasovanie: 5-0-1 (za: Mgr. Brtko, Ing. Klačko, p. Marton,
JUDr. Pavlík, Ing. Švento,  proti: nikto, zdržala sa: Mgr. Žerebáková)
Poznámka: Uznesenie podľa výsledkov hlasovania nebolo prijaté.

K bodu č. 4: Preventívne protipožiarne kontroly na rok 2014. 
Predkladateľ: starosta obce informoval, že obec vykonáva preventívne protipožiarne kontroly
podľa zákona NR SR č. 314/2001 Z. z. o ochrane pred požiarmi a na ich vykonávanie vytvára
kontrólne skupiny obce, do ktorých zaraďuje fyzické osoby s ich súhlasom, pričom prihliada
najmä  na  ich  odborné  predpoklady.  Obec  ustanovuje  vedúceho  kontrolnej  skupiny  po
prerokovaní s OHZ a zabezpečuje  školenie.
Diskusia:
Mgr. Brtko doplnil informácie starostu obce.
OZ prijalo uznesenie č. 66/2014 a). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 66/2014 b). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 66/2014 c).  Hlasovanie: 6-0-0

K bodu č. 5:  Prenájom nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Likavka.
Predkladateľ:  starosta  obce  oboznámil  obecné  zastupiteľstvo  o žiadostiach  na  prenájom
priestorov vo vlastníctve Obce Likavka - v ZŠ s MŠ Likavka a v Kultúrnom dome Likavka,
z dôvodov hodných osobitného zreteľa, nakoľko priestory budú využívané na voľnočasové
aktivity občanov. Obecné zastupiteľstvo schválilo zámer prenájmu na zasadnutí 22.10.2014.
OZ schvaľuje prenájom uvedených priestorov trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.
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Diskusia:
Mgr. Žerebáková sa pýtala na žiadosť JUDr. Miroslava Brtku, či sa nejedná o blízku osobu
poslanca Mgr. Petra Brtku.
Starosta obce odpovedal, že nie.
OZ prijalo uznesenie č. 67/2014 a). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 67/2014 b). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 68/2014 a). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 68/2014 b). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 69/2014 a). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 69/2014 b). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 70/2014 a). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 70/2014 b). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 71/2014 a). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 71/2014 b). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 72/2014 a). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 72/2014 b). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 73/2014 a). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 73/2014 b). Hlasovanie: 6-0-0

K bodu č. 6: Zmena rozpočtu obce na rok 2014.
Predkladateľ: starosta obce oboznámil prítomných, že navrhované zmeny rozpočtu obce na
rok  2014  sú  vypracované  na  základe  skutkového  stavu  a nevyhnutných  potrieb  obce
v rozpočtovom  opatrení  č.  4.  Zároveň  žiadal  doplniť  navýšenie  rozpočtovej  položky
nasledovne:
Program 11 - Podprogram 11.3 - Prvok 11.3.8 
- Silvester

 Rozpočet 
2014 Navýšenie

630 Tovary a služby
                  
200   

                  
150   

Diskusia: 
Ing. Švento doplnil informácie k funkcii asistenta učiteľa. 
O navýšení rozpočtovej položky o 150,00 € - Silvester sa hlasovalo samostatne.
Hlasovanie:  3-0-3  (za:  Mgr.  Brtko,  Ing.  Klačko,  Ing.  Švento,  proti:  nikto,  zdržali  sa:  p.
Marton, JUDr. Pavlík, Mgr. Žerebáková)
V závere sa hlasovalo o predloženom návrhu 3. Úpravy rozpočtu obce na rok 2014 podľa
rozpočtového opatrenia č. 4.
OZ prijalo uznesenie č. 74/2014 . Hlasovanie: 6-0-0

K bodu č. 7: Poskytnutie finančného príspevku na záujmové vzdelávanie na rok 2015.
Predkladateľ:  starosta  obce  podal  informácie  o žiadostiach  poskytovateľov  záujmového
vzdelávania pre deti vo veku 5 až 15 rokov s trvalým pobytom v obci Likavka a o potrebe
určenia poskytnutia finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie na rok 2015. Podľa
uznesenia č. 97/2013 bod e) zo dňa 13.12.2013 Obec Likavka v prípade ak dieťa navštevuje
záujmové  vzdelávanie  u viacerých  poskytovateľov,  dotáciu  prednostne  poskytne  ZŠ  s MŠ
Likavka. Z doručených žiadostí vyplýva, že niektoré deti vo veku 5 až 15 rokov s trvalým
pobytom  v obci  Likavka  navštevujú  základnú  školu  v meste  Ružomberok  a zároveň
záujmové  vzdelávanie  na  tejto  škole  a u iného  poskytovateľa  záujmového  vzdelávania
v meste Ružomberok.
Diskusia:

3



Ing. Švento podal návrh na poskytnutie finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie na
rok 2015 vo výške 5,00 €/na mesiac/dieťa, pre deti vo veku 5 až 15 rokov s trvalým pobytom
v obci Likavka. Hlasovalo sa o návrhu Ing. Šventu.
OZ prijalo uznesenie č. 75/2014 a). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 75/2014 b). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 75/2014 c). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 75/2014 d). Hlasovanie: 6-0-0
K návrhu na uznesenie k prerozdeleniu  finančných prostriedkov Mgr.  Žerebáková navrhla
doplniť  dátum 15.9.2014,  ktorý uzavrie  konečný počet  detí  u poskytovateľov záujmového
vzdelávania. Hlasovalo sa o doplnenom návrhu na uznesenie. 
OZ prijalo uznesenie č. 75/2014 e). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 75/2014 f). Hlasovanie: 6-0-0

K bodu  č.  8:  Správa  hlavného  kontrolóra  obce  o     výsledkoch  kontroly  za  obdobie  od
15.9.2014 do 15.11.2014. 
Predkladateľ:  Mgr.  Janka  Pavlíková,  hlavný  kontrolór  Obce  Likavka.  V správe  podala
informácie o kontrolovanom subjekte: Obecný úrad Likavka, kde bola kontrola zameraná na
vykonávanie predbežnej  finančnej  kontroly u vybraných pokladničných dokladov v období
január 2014.
Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 76/2014. Hlasovanie: 6-0-0

K bodu č. 9: Informácie starostu obce.
Starosta  obce  informoval  prítomných  o vykonaných  i plánovaných  prácach  a aktivitách
v obci:
- rekonštrucia chodníka pri komunikácii  I/59, dažďová voda zo žľabov pred rekonštruciou
bola  vyvedená  do  priestoru,  v súčasnosti  z  dažďových   žľabov  je  voda  zvedená  do
odvodňovacieho rigolu, tieto práce   si občania financovali samostatne, nakoľko išlo o práce
nad rámec zmluvy;
- od parkoviska na ul. Pod hradom k rodinnému domu č. 1058 bola spevnená krajnica;
- oprava autobusovej zastávky pri rázcestí smer Dolný Kubín;
- umiestnenie informačných tabúľ s mapou obce, doplnená bude aj turistická mapa;
-  hokejbalisti  svojpomocne  budujú  v areáli  OŠK  ihrisko,  na  ktoré  obec  získala  dotáciu
MONDI SCP  vo výške 1.700,-€, obec dofinancuje výdavky na materiál cca 300,-€;
-  práce  na  ul.  Železničnej  budú  pokračovať  na  jar  budúceho  roku,  kedy bude  obnovený
dažďový rigol;
-  na  ul.  ČSA Stredoslovenská  energetika  realizovala  výmenu  elektrických  stĺpov,  obec
zároveň zabezpečila prekládku pouličných svietidiel;
-  nainštalované  boli  nové  svietidlá  v uličke  popri  kultúrnom  dome  a kamera  na  ul.
Hviezdoslavovej;
- v budúcnosti je potrebné zabezpečiť kamerový systém a osvetlenie na miestnom cintoríne;
- do kultúrneho domu bol namontovaný  nový vykurovací kotol;
- operatívne bola zabezpečená výmena bojlera v zdravotnom stredisku – zubné ambulancie;
- 27.10.  sa starosta zúčastnil na valnom zhromaždení Vodárenskej spoločnosti Ružomberok,
a. s., kde bola prezentovaná informácia o cene vodného a stočného, ktorá sa v budúcom roku
nebude meniť;
-  v mesiaci  sa  november  v areáli  školy  a na  cintoríne   sa  uskutočnilo  konanie  na   výrub
drevín;
-  1.11.  sa  v telocvični  ZŠ s MŠ Likavka  konal  Medzinárodný  turnaj  vo  vzpieraní  žiakov
o pohár starostu obce – II. ročník;
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- 11.11. sa starosta obce zúčastnil slávnostného uvedenia RK 3 do prevádzky v MONDI SCP,
a. s., 
-  21.11. sa uskutočnilo slávnostné otvorenie administratívnej budovy SAD LIORBUS a.s.,
Ružomberok;
- dopravné značenie hlavnej cesty na ul. Mikuštiakovej bude osadené v najbližších dňoch;
-  firma  GreMI  KLIMA  na  ul.  Hviezdoslavovej  prisľúbila,  parkovacie  miesta  pre
zamestnancov  a zákazníkov  ohraničiť  a vyznačiť  farebnou  čiarou,  aby  neprekážali
obyvateľom okolitých rodinných domom pri vjazde do dvorov;
- pripravujem jednanie za prítomnosti  Ing. Pačina a p. Dubovca vo veci predaja obecného
pozemku.
Diskusia:
Mgr. Žerebáková odporučila pred jednaním so záujemcami o kúpu pozemku vo vlastníctve
obce  urobiť lustráciu všetkých pozemkov na zbernom dvore aj budovou predajne VEREX.
JUDr. Pavlík doplnil požiadavku, aby sa zistil spôsob nadobudnutia pozemku pod predajňou
VEREX od Obce Likavka.
OZ prijalo uznesenie č. 77/2014. Hlasovanie : 6-0-0

K bodu č. 10: Interpelácie poslancov .
Ing. Klačko upozornil,  že po ukončení prác na ul. Železničnej stavebná firma, ktorá práce
realizovala,  zanechala značne poškodený terén medzi  cestnou komunikáciou a železničnou
traťou. 
OZ prijalo uznesenie č. 78/2014. Hlasovanie : 6-0-0

K bodu č. 11: Diskusia.
Ing.  Klačko sa pýtal,  či  už boli  uskutočnené kamerové skúšky na ul.  Železničnej  v novej
kanalizácii, ktoré sú podmienkou na pripojenie rodinných domov do kanalizačnej siete.
Starosta odpovedal, že nemá zatiaľ o tom informácie.
Ing. Švento sa uznanlivo vyjadril k rekonštrukcii autobusovej zastávky na rázcstí v smere na
Dolný Kubín, ďalej  sa zaujímal  o likvidáciu biologického odpadu v škole a termín dotlače
monografie obce.
Starosta odpovedal, že o likvidácii odpadu nemá informácie a monografia obce bude dostupná
na OcÚ v Likavke najneskôr od 15.12.
OZ prijalo uznesenie č. 79/2014. Hlasovanie : 6-0-0

K bodu č. 14: Starosta obce ukončil rokovanie OZ a poďakoval osobitne všetkým poslancom 
za prácu v obecnom zastupiteľstve a jeho komisiách počas volebného obdobia 2010-2014.

Zapísala: Mgr. Irena Marošová, v. r. 

Ing. Michal Š v e n t o, v. r.       Ing. Marián J a v o r k a, v. r.                Igor M a r t o n, v. r.
    overovateľ         starosta obce               overovateľ
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